

SYNOPSIS FOR SESSION/BOM MEETING ON OCTOBER 2, 2023

1. Emergency exit instructions will be given to participants at Thanksgiving joint service and dedication services on Oct 8th.
2. Space rental committee made two motions and passed by Session.
 - Furniture configurations of 10 spaces in church
 - No window poster for event promotion is allowed except using the hanger provided by church.
3. Session approved ESL and ELL in Nov 2023. Details will be announced in coming services.
4. Grand Opening Committee is looking for members and helpers to join and help out for planning and execution of the Grand Opening event in 2024.
5. Pastor Morgan will be on vacation from Nov 18 to Dec 8 (3 weeks)
6. Elder Gordon Lowe passed away and returned to the Lord on October 2. Please pray for his family on Oct 2

2023年10月2日堂議會及值理會會議摘要

1. 10月8日早上的感恩節聯合崇拜 與及下午的教堂奉獻禮, 將在報告中介紹我們教堂的緊急逃生指示。
2. 教堂空間租用委員會的兩個動議獲得堂議會通過。
 - 十個空間的有關傢俬陳列
 - 宣傳用的窗戶海報只可懸掛在本教會提供的海報架上
3. 堂議會通過在2023年11月份開始的ESL與及ELL課程. 詳情將在崇拜中宣佈。
4. 開幕禮委員會現正招募委員及同工協助籌辦將於2024年舉行的教會開幕禮。
5. 黃牧師將於11月18日至12月8日休假(三星期)。
6. 劉繼興長老於10月2日息勞歸主, 請為其家人代禱。